



*Menu*

# Welcome to The Cliff

欢迎来到 THE CLIFF



Welcome to The Cliff, set against a panoramic view of the South China Sea with al fresco seating.

Diners will be feted to award-winning Chef Bjoern Alexander's southern Italian dishes featured in the à la carte menu and *Weekend Family-sharing Semi-buffet*, which will be updated regularly to provide fresh dining experiences.

**To ensure an exceptional dining experience, kindly let our Ambassadors know if you have any special dietary requirements, food allergies, or food intolerances.**

欢迎来到 The Cliff，这里坐拥南中国海的壮丽全景，并设有露天座位。

食客们将品尝屡获殊荣的主厨 Bjoern Alexander 精心烹制的南意大利菜肴，这些菜肴均包含在单点菜单和周末家庭共享半自助餐，并会定期更新，以提供新鲜的用餐体验。

为确保您有更好的用餐体验，如有任何特殊饮食需求、食物过敏或不耐受情况，请告知我们的服务人员。



## *We are Green Globe Certified!*



Joie of Going Green

Sofitel Hotel Sentosa Singapore is delighted to share that we have achieved the Green Globe Certification. This globally recognised standard, endorsed by the Global Sustainable Tourism Council (GSTC), underscores our commitment to **sustainable tourism** and a **greener future**. We look forward to continuing this journey with our guests, partners and community.



# *We are Committed to Sustainability*

我们致力于可持续发展



The Singapore Food Agency Farm-To-Table Recognition (Highest Tier) is awarded to HORECA firms where at least 15% of their produce across three or more food categories are sourced locally.

HORECA 酒店获得新加坡食品局“农场到餐桌认可计划”（最高等级）的认可，其中三个或以上食品类别中至少有 15% 的产品是本地农产品。